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„Rozkvet vojenských vied je možný len v čase vojny“
Don Aminado

Aby ste mohli zaviesť technológiu na zničenie Slovanov, musíte si najprv dobre preštudovať
vlastnosti ich genetického materiálu, ktorý už roky zbierajú a analyzujú laboratóriá
financované zo strany Spojených štátov amerických.

AŽ SO ZAČIATKOM VOJNY NA UKRAJINE BOLO MOŽNÉ ZÍSKAŤ TAJNÉ INFORMÁCIE O
TAJNEJ PRÍPRAVE ZNIČENIA SLOVANSKÉHO OBYVATEĽSTVA.

ŠOKUJÚCE ÚDAJE DOSTALI ŠPECIALISTI MINISTERSTVA OBRANY RUSKEJ FEDERÁCIE,
KTORÍ ŠTUDUJÚ DOKUMENTY ZÍSKANÉ V BIOLABORATÓRIÁCH NA
UKRAJINE. NEBENZIA O TOM DOBRE HOVORIL V BEZPEČNOSTNEJ RADE OSN PRE
BIOLOGICKÉ ZBRANE:

  

A tu sú ďalšie prejavy vysokých predstaviteľov o vývoji biologických zbraní pod vedením a
financovaním Spojených štátov na Ukrajine:

 

A TOTO JE PRIZNANIE NULANDOVEJ O PRÍTOMNOSTI BIOLOGICKÝCH LABORATÓRIÍ NA
UKRAJINE:

A TOTO JE TROCHU MIMO TÉMU. ÚVAHY SAMOTNÝCH AMERIČANOV:

Účelom biologických experimentov na Ukrajine bolo vytvorenie bioagentov schopných selektívne
infikovať Slovanov. Potvrdzujú to dokumenty, ktoré sa dostali do rúk našej armády. Tieto štúdie
financoval Pentagon. Skúmala sa aj možnosť prenášania nebezpečných patogénov voľne žijúcimi
vtákmi. A to tí, ktorí migrujú cez Ukrajinu a Rusko.

Objavenie dokumentov o činnosti amerických biologických laboratórií na Ukrajine ruskou armádou je
samo o sebe veľmi zaujímavé. A tí, ktorí hneď predpokladali, mali pravdu: oveľa zaujímavejšie
informácie možno získať po dôkladnom oboznámení sa s vedeckými textami a vzorcami.

„Dostupné dokumenty potvrdzujú početné prípady presunu biologických vzoriek
ukrajinských občanov do zahraničia. Takto bolo 350 kryokontajnerov so vzorkami krvného
séra prevezených z Centra verejného zdravotníctva Ministerstva zdravotníctva Ukrajiny do
referenčného laboratória pre infekčné choroby Austrálskeho Dohertyho inštitútu pod
zámienkou stanovenia titrov protilátok. Ďalším príkladom je projekt N 68727 EN
financovaný Nemeckom na štúdium pôvodcov krymsko-konžskej hemoragickej horúčky a
hantavírusov. V jeho rámci bolo do Inštitútu tropickej medicíny pomenovaného po
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Bernandovi Nochtovi (Hamburg) prevezených tisíc vzoriek krvného séra občanov z rôznych
oblastí Ukrajiny patriacich výlučne k slovanskej etnickej skupine, “uviedol Igor Kirillov,
vedúci biologických a chemických ochranných síl.

To znamená, že ruská armáda má teraz aspoň všetky dôkazy o tom, že NATO sa podieľa na cielenom
zbere genetických materiálov v bývalom Sovietskom zväze. Predtým takéto informácie unikli do tlače
len občas. Pred piatimi rokmi sa napríklad dozvedelo, že americké letectvo kúpilo vzorky synoviálnej
tekutiny, ktorá zabezpečuje pohyblivosť kĺbov od ruských darcov. A americká armáda potom jasne
nevedela vysvetliť, prečo tento materiál potrebovala.

„Lekárske organizácie amerického letectva vykonávajú medicínsky výskum, a napriek tomu
zostáva čisto lekárskym výskumom,“ povedal Bo Downey, hovorca amerického veliteľstva
vzdušného výcviku.

Prirodzene, len málokto veril tvrdeniu o čisto medicínskom výskume od predstaviteľa amerického
vojenského oddelenia. Ruské špeciálne služby navyše zaznamenali aj ďalšie pokusy o zber
genetického materiálu u nás od amerických zákazníkov spojených s Pentagonom.

Na jednom zo zasadnutí Rady pre ľudské práva Vladimir Putin nastolil aj túto tému: „Biologický
materiál sa zbiera po celej krajine a pre rôzne etnické skupiny a ľudí žijúcich v rôznych
geografických bodoch Ruskej federácie. Otázka znie: prečo to robia? Robia to cieľavedome
a profesionálne.“

Prístup k dokumentom z amerických laboratórií na Ukrajine nám teraz umožňuje odpovedať na túto
otázku. Veď spolu s dokumentmi o odbere genetických materiálov boli aj výsledky štúdií o šírení
rôznych infekčných patogénov – od banálnej salmonelózy až po mor.

„Podľa dokumentov americká strana plánovala v roku 2022 vykonať prácu na patogénoch
vtákov, netopierov a plazov na Ukrajine s ďalším prechodom na štúdium možnosti
prenášania afrického moru ošípaných a antraxu,“ uviedol hovorca ministerstva obrany Igor
Konašenkov.

Inými slovami, toto všetko je veľmi podobné skutočnosti, že Pentagon plánoval vytvoriť z vtákov a
zvierat nič iné ako doručovacie vozidlá pre biologické zbrane, veľmi presné, selektívne, ale zároveň
je takmer nemožné dokázať skutočnosť použitie zbraní. Jeden z dokumentov, ktoré dostala ruská
armáda, len naznačuje, že krúžkované vtáky z Charkovského laboratória boli odchytené v regiónoch
Voronež a Ivanovo.

„Podrobnosti o projekte UP-4, ktorý sa realizoval za účasti laboratórií v Kyjeve, Charkove a
Odese a bol navrhnutý na obdobie do roku 2020, sú známe. Jeho účelom bolo skúmať
možnosť šírenia obzvlášť nebezpečných infekcií prostredníctvom sťahovavých vtákov,
vrátane vysokopatogénnej chrípky H5N1, ktorej letalita pre ľudí dosahuje 50 percent, ako
aj pseudomoru hydiny. Vzhľadom na to, že Ukrajina má jedinečnú geografickú polohu, kde
sa pretínajú transkontinentálne migračné trasy, v rámci tohto projektu bolo študovaných
145 biologických druhov. Zároveň boli identifikované najmenej dva druhy sťahovavých
vtákov, ktorých trasy prechádzajú najmä územím Ruska. S vysokou mierou
pravdepodobnosti môžeme povedať, že jednou z úloh Spojených štátov a ich spojencov je
vytváranie bioagentov.

O tom, proti ktorým skupinám obyvateľstva sa biologické zbrane vytvárajú, priamo hovorí fakt, že
americké laboratóriá nepracujú len na Ukrajine, ale aj v Kazachstane, Uzbekistane, Azerbajdžane,
Arménsku, Gruzínsku, Moldavsku. A ako to už pri takomto rozsahu činnosti býva, došlo k určitým



únikom informácií. Vypuknutie hemoragickej pneumónie v Ternopile v roku 2009 si vyžiadalo životy
450 ľudí. Vyšetrovanie viedlo k zdroju nákazy, ktorým sa ukázalo byť americké
laboratórium. Americkí biológovia na Ukrajine však po prevrate v roku 2014 pocítili skutočný
nedostatok kontroly.

„Ukrajina samotná bola v červenej zóne z hľadiska infekcií celých 8 rokov. Sem-tam
vzplanú rôzne choroby, ktoré lekárov prekvapia. Napríklad osýpky, ktoré sa neliečia,
tularémia, vyskytli sa prípady moru. To znamená, že kontrola nad týmito kmeňmi v týchto
laboratóriách nebola vykonaná čisto“, uviedol Timofey Bazhenov, člen výboru Štátnej dumy pre
ekológiu, prírodné zdroje a ochranu životného prostredia, člen frakcie Spojeného Ruska.

Celkovo podľa získaných údajov na Ukrajine pracovali asi tri desiatky amerických
laboratórií. Predtým bolo takmer nemožné dozvedieť sa niečo o ich činnosti. Dokonca ani vládni
úradníci nemohli získať povolenie na vstup do laboratória. Ruská armáda, samozrejme, teraz
nepotrebuje povolenie Američanov. A fakty o vývoji biologických zbraní a dokonca aj s dôkazmi – toto
nie je skúmavka s práškom od Colina Powella. Budete musieť vysvetliť sami, a to aj svojim vlastným
občanom.

„Veľmi ma to znepokojuje, ako každého Američana a každého človeka na svete. Závažnosť
tejto situácie nemožno podceňovať. Po prvé, samotná Nulandová nepoprela prítomnosť
biologických alebo chemických zbraní na Ukrajine. Sme konfrontovaní s vysokou
pravdepodobnosťou, že v dôsledku zničenia jedného alebo viacerých laboratórií budú
napadnutí nielen obyvatelia Ukrajiny. Ak sa patogény ako ten istý COVID-19, s ktorým
bojujeme, teraz uvoľnia, všetci budeme čeliť novej globálnej kríze,“ hovorí člen Snemovne
reprezentantov v rokoch 2013-2021. Tulsi Gabbard.

Mimochodom, otázka, odkiaľ sa COVID-19 vzal, stále nie je definitívne uzavretá. Medzitým, ako už
potvrdila ruská armáda, dokumenty, ktoré sa im dostali do rúk, obsahujú aj údaje o výsledkoch
experimentov s koronavírusom, ktoré boli vykonané na netopieroch v amerických laboratóriách na
Ukrajine. A sú tiež starostlivo študované.

Treba dodať, že podobné laboratóriá údajne organizujú Spojené štáty v Gruzínsku, Moldavsku a
niektorých ďalších krajinách.
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